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Η Παναγία έγινε η αιτία της σωτηρίας μας 
(Γέροντας Γεώργιος Καψάνης, Προηγούμενος Ι.Μ. 
Οσίου Γρηγορίου († 2014)
/ Πεμπτουσία
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Ο μακαριστός Γέρων Γεώργιος Γρηγοριάτης, μιλώντας για την συμβολή της 
Υπεραγίας Θεοτόκου στο έργο της σωτηρίας του κόσμου, τονίζει ότι η Παναγία 
έκανε τέλεια υπακοή στο θέλημα του Θεού, αξιώθηκε να γεννήσει τον Υιό και Λόγο 
του Θεού και έγινε αιτία της σωτηρίας μας, λυτρώνοντας τους ανθρώπους από τα 
δεινά της αμαρτίας και του θανάτου.
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